
1 

 

Protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

Rady Gminy Suchy Las z dnia 14.06.2016 r., godz. 14:20 

 
 

Porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie posiedzenia.  
2. Powitanie gości i członków Komisji. 
3. Stwierdzenie prawomocności posiedzenia. 
4. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
5. Sformułowanie wniosku w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Suchy 

Las za 2015 r. oraz opinii o wykonaniu budżetu za rok 2015. 
6. Sprawy bieżące. 
7. Wolne głosy i wnioski. 
8. Zakończenie posiedzenia. 
 

 
Przewodniczący Komisji G. Łukszo otworzył posiedzenie Komisji w dniu 14.06.2016 r.  

o godzinie 14:20 witając członków Komisji. Następnie Przewodniczący stwierdził 
prawomocność posiedzenia na podstawie listy obecności – 5 członków Komisji obecnych. 

 
Następnie Komisja, na wniosek Przewodniczącego jednogłośnie przyjęła porządek 

posiedzenia.  
  
W dalszej kolejności członkowie Komisji dyskutowali nad wnioskiem w sprawie 

udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy oraz nad opinią o wykonaniu budżetu gminy za 
rok 2015 (załącznik nr 1 do protokołu).  

 
Na wniosek radnego W. Majewskiego dopisano 5 pozycji w części dotyczącej 

wydatków bieżących, których wykonanie było na poziomie ok. 80%:  
• zakup usług obejmujących wykonanie ekspertyz, analiz i opinii, 
• zakup materiałów i wyposażenia, 
• zakup usług remontowych, 
• opłaty z tytułu zakupu usług telekomunikacyjnych, 
• różne opłaty i składki. 
 

Głosowanie w sprawie wniosku i opinii: 3 głosy za, 2 głosy wstrzymujące.  
 

W sprawach bieżących członkowie Komisji rozmawiali na temat skargi złożonej przez 
Państwa Grewling. Radny M. Przybylski złożył wniosek w sprawie powierzenia wybranej 

kancelarii prawnej sformułowania odpowiedzi na skargę Państwa Grewling.  
Głosowanie nad wnioskiem: 5 głosów za.  
 

Następnie radny M. Przybylski wyjaśnił powód złożenia przez radnego K. Pilasa 
projektu uchwały w sprawie powierzenia Komisji Rewizyjnej przeprowadzenia kontroli 
dotyczącej Gazety Sucholeskiej. Radny poinformował, że sprawa dotyczy notorycznego 
niepublikowania sprostowań składanych przez radnych. Radny wyjaśnił, że problemem 
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jest np. brak konkretnej - dziennej daty wydania gazety. Gazeta jest wydawana w cyklu 
miesięcznym. W związku z tym pojawia się problem ustalenia dnia, od którego liczy się 
czas na złożenie sprostowania.  

 
W dalszej kolejności poruszono temat prac Komisji Doraźnej. Radny M. Przybylski 

poinformował, że w tym tygodniu ma wpłynąć opinia opracowana przez Mecenasa.  
 

 
 W związku z brakiem innych głosów i wniosków w dyskusji Przewodniczący 

Komisji G. Łukszo zamknął posiedzenie o godzinie 14:50 w dniu 14.06.2016 r. 
 
 
       Sporządziła                                                                                    Przewodniczący Komisji Rewizyjnej: 
                                                                                                                          
  Dorota Majchrzak                                                                                               Grzegorz Łukszo                
















